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Plzeň - Někteří studenti plzeňských práv zřejmě nechtějí čekat na to, jak dopadne současný boj za záchranu fakulty,
a sami berou svou budoucnost do vlastních rukou. Jedna skupinka už se pokusila přestoupit na Právnickou fakultu
brněnské Masarykovy univerzity. Pravděpodobným důvodem jejich žádosti je právě zhoršující se pověst plzeňských
práv a obava o uplatnění na trhu práce s diplomem ze Západočeské univerzity.
„Žádostem o přestup ale nyní vyhovět nemůžeme,“ řekla mluvčí brněnské univerzity Tereza Fojtová. „Studijní řád
umožňuje přestup z jiných vysokých škol pouze prostřednictvím přijímacího řízení, a to v tuto chvíli není možné,“ dodala.

Pokukují po Brně a Olomouci Prestižní brněnská práva ale nejsou jedinou vysněnou destinací plzeňských studentů.
Sedm z nich už projevilo zájem o přestup do Olomouce. Spíše než strach ze znehodnoceného diplomu z Plzně tlačí tyto
studenty snaha vyřešit si vlastní studijní problémy. „Zájem o přestup mají zatím ti, kteří nepatří k úspěšným studentům v
Plzni a chtějí to řešit přestupem do Olomouce. Dvě žádosti olomoucká právnická fakulta zamítla, se stejným dotazem se
na studijní oddělení obrátilo ještě dalších pět studentů,“ uvedl mluvčí Univerzity Palackého v Olomouci Rostislav Hladký.
Podle informací MF DNES už se ale některým plzeňským studentům letos podařilo přestoupit na pražskou právnickou
fakultu. Jejich počet a přesný důvod, proč to udělali, studijní oddělení Právnické fakulty Univerzity Karlovy tají. „Přesné
informace o přesunech nemohu sdělit. V celkové historii přestupů mezi pražskými a plzeňskými právy ale jednoznačně
převládá spíše odchod pražských studentů do Plzně než naopak,“ uvedla referentka studijního oddělení pražských práv
Jaroslava Chromcová.
Za žádostmi o přestup z Plzně na jiné právnické školy v zemi stojí ve většině případů klesající váha plzeňského diplomu.
„Je to jednoznačně hlavní důvod. Studenti se obávají menších šancí při pozdějším hledání práce,“ myslí si Petr Najman,
předseda studentské komory v akademickém senátu fakulty.

Někteří mohou mít strach z důkladných kontrol Někteří studenti se mohou obávat také důkladnějších kontrol studijních
povinností. Dlouho totiž nemuseli plnit žádné předepsané počty kreditů. Také dohled nad tím, jestli studují, prakticky
neexistoval. Objevily se proto případy lidí, kteří na fakultu docházeli například třetím rokem, ale neměli splněny zkoušky
ani z prvního ročníku.
Martina Marka, člena akademického senátu, odchody některých jeho spolužáků nepřekvapují. „Rozumím tomu. Ten, kdo
má slabší povahu nebo se úplně neorientuje v probíhajících změnách na fakultě, se snaží odejít,“ domnívá se Marek.
Sám by ale z fakulty neodešel. Doufá v obrat k lepšímu.


